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Onderwerp: fietsdoorsteek vanaf Kantershofpad naar viaduct A9/Provincialeweg (moeraspad)  
versus 
fietspad noordkant A9 tussen Geerdinkhofpad en viaduct A9/Provincialeweg 

 
 
Geachte heer Postma, 
 
 
Naar aanleiding van uw presentatie op 26-11-2014 in het Planetarium in Amsterdam Zuidoost willen 
wij nogmaals de aandacht vragen voor punt 2 uit onze zienswijze OTB A9 van 5-5-2010. Het betreft 
een fietsverbinding langs de te ontwikkelen groene hoofdverbinding tussen Bijlmerweide en 
Gaasperpark (Programma Groen & Blauw 2030, in 2009 door stadsdeel Zuidoost vastgesteld). 
 
Wat betreft het deel van deze route ten noorden van de A9 vindt de Fietsersbond het belangrijk dat 
er een recreatieve fietsdoorsteek komt tussen Kantershof en het viaduct A9/Provincialeweg, een 
route door het groen die zo min mogelijk geassocieerd wordt met de lawaaiige Provincialeweg, waar 
het fietspad vooral voor ouderen en kinderen onaantrekkelijk is vanwege de vele hardrijdende 
bromfietsen en scooters. 
RWS legt een recreatief voetpad aan tussen Kantershof en het viaduct A9/Provincialeweg (witte lijn 
op onderstaand kaartje). De fietsdoorsteek kan voor het grootste deel langs dit door RWS aan te 
leggen voetpad lopen (groene lijn). 
 

 
  
De fietsdoorsteek is alleen bedoeld voor fietsers en zal niet gebruikt worden door snor- en 
bromfietsen omdat de alternatieve route langs het Kantershofpad en Provincialeweg korter is en 
minder bochtig. 
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Op een eerder overleg met stadsdeel Zuidoost werd door stadsdeel Zuidoost beweerd dat deze 
doorsteek niet mogelijk zou zijn door de moerassigheid van de zuidelijke punt van de Bijlmerweide. 
Echter, is onze redenering, als het RWS lukt om in dit deel van de Bijlmerweide een voetpad aan te 
leggen, moet een fietspad ook mogelijk zijn. 
 
Op de presentatie in het Planetarium werd het idee voor deze fietsdoorsteek positief ontvangen. Wij 
vertrouwen er dan ook op dat deze fietsdoorsteek aangelegd wordt. 
 
Indien deze fietsdoorsteek gerealiseerd wordt kan de fietsroute langs de noordkant van de A9 ten 
zuiden van Kantershof (blauwe lijn) wat betreft de Fietsersbond komen te vervallen. 
 
 
met vriendelijke groet,  
namens de Fietsersbond, 
George Munnik 
Gerrit Faber 


